
Broj 117/2015. 

 

Koprivnica, 15. prosinca  2015.godine 

 

  

 

  

 

Z A P I S N I K 

s 8.redovne sjednice Turističkog vijeća 6.saziva održane 

 

14.prosinca 2015. godine  - utorak u 14,00 sati 

 

u prostoru Hrvatske gospodarske komore Frankopanska 3, Koprivnica 

 

  

 

  

 

  

 

Za sjednicu je predložen slijedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

  

 

1.Rasprava o Zapisniku s Turističkog vijeća održanog 20.listopada 2015.godine te  

 

    30.listopada  2015.godine putem maila te njegovo prihvaćanje 

 



2.Kulturna baština i turizam 

 

      a) Bedemi i Oružana 

 

      b) suradnja s Trogirom 

 

3. Prijedlog nagrade pojedincima za doprinos u aktivnostima Turističke zajednice za 

 

    2015.godinu 

 

4. Razno 

 

  

 

  

 

  

 

Sjednicu Turističkog vijeća Turističke zajednice grada Koprivnice je otvorila je i vodila   predsjednica 

Turističkog vijeća TZ grada Koprivnice, gospođa Vesna Želježnjak. 

 

Vijeće je započela radom u 14,00 sati, a prisustvovali su, osim predsjedavajuće i slijedeći  članovi 

Turističkog vijeća -  Antun Šalamon, Tihomir Husnjak, Jadranka Lakuš, Mirjana Šeb-Čižmešija, Mirjana 

Medvedac. 

 

Gosti sjednice Turističkog vijeća bili su i počasni članovi Turističke zajednice grada Koprivnice, gosp. 

Branko Kovačić i gosp. Dragutin Jeđud. 

 

Sve donesene Odluke na ovoj sjednici su pravovaljane, jer sjednici je  pristvovao natpolovični broj 

izabranih članova Turističkog vijeća. 

 

  

 



Predsjedavajuća Turističkog vijeća Turističke zajednice grada Koprivnice, gđa. Vesna Želježnjak, dala  

je Dnevni red na raspravu. Pošto rasprave članova Turističkog vijeća nije  bilo, on je kakav je 

predložen i  jednoglasno  prihvaćen. 

 

  

 

  

 

Ad.1.) Rasprava o Zapisniku s Turističkog vijeća održanog 20.listopada 2015.godine 

 

            te 30.listopada  2015.godine putem maila te njegovo prihvaćanje 

 

  

 

gđa. Želježnjak – svi članovi Turističkog vijeća su u privitku poziva dobili i Zapisnik sa 

 

                            sjednice Turističkog vijeća koja je održana 20.10.2015. te 

 

                            30.10.2015.putem maila – daje Zapisnike na raspravu – nadopunu 

 

  

 

Pošto rasprave nije bilo, Zapisnici sa 6. i 7. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice grada 

Koprivnice  održane 20. i 30.listopada 2015.godine su jednoglasno prihvaćeni.  

 

  

 

  

 

Ad.2.) Kulturna baština i turizam 

 

          a) Bedemi i Oružana 



 

          b) suradnja s Trogirom 

 

  

 

gđa. Želježnjak – daje riječ direktoru TU TZ grada Renatu Labazan 

 

  

 

gosp. Labazan – ove godine grad Koprivnica prijavila bi dio povijesnog nasljeđa u projekat 

 

                           Kulturna baštima turizma 

 

                         -cijeli projekat vezan je na Bedeme i Oružanu te kuće Malančec 

 

                          -na žalost u projekat Bedemi nije uključena struka, jer projekat ne treba 

 

                           sadržavati samo obnovu zdanja već i oživljavanje istog tijekom cijele 

 

                           godine 

 

                        - u Oružani bi se mogla otvoriti suvenirnica, stari zanati koji djeluju u sklopu 

 

                          Udruge Anno Domini mogli bi imati radionice 

 

                         -Oružana se može s boltama nasloniti na Bedeme gdje bi se moglo upriličiti 

 

                          prikaz kuhanja piva, spravljati se jela na starinski način 

 

                        - Muzej grada došao je s balast idejom oživljavanja kuće Malančec 

 



                         -štete što se za projekat nije savjetovala struka turizma 

 

                        - na žalost sve se stalno vrti oko novca, jer prenamjena svakog objekta košta 

 

  

 

gosp. Jeđud – projekat oko Oružane je rađen davno i oživi samo za Renesansni festival, ali        

 

                      cilj  je da objekat živi cijeli godinu                          

 

                     -polivalentan prostor gdje bi osim ugostiteljstva bili i stari zanati 

 

                     -našem Gradu fali rezidencijalni prostor 

 

     -projekat bi trebalo prilagoditi tako sa se može aplicirati na EU fondove 

 

  

 

gosp. Labazan – EU fondove zanima samoodrživost projekta, oni ne uvjetuju izgled 

 

  

 

gosp. Husnjak – u našem Gradu fali prostor koji radi cijelu godinu 

 

  

 

gosp. Labazan – Grad želi što više prostora obnoviti sa sredstvima EU, ali ugostiteljstvo ne 

 

                           smije imati primat 

 

  



 

gosp. Lakuš – Oružana ne mora imati samo ugostiteljstvoveć se u njoj trebaju održavati 

 

                        radionice Podravka, Obrtničke škola 

 

  

 

gosp. Labazan – grad Trogir zvao nas je za partnera u jednom projektu, ali ne zna se koako će 

 

                           se sve razvijati pa ne želi unaprijed nešto govoriti – kada će se nešto više 

 

                           znati o daljnjoj suradnji Turističko vijeće će biti obaviješteno 

 

  

 

  

 

Ad.3.) Prijedlog nagrade pojedincima za doprinos u aktivnostima Turističke zajednice 

 

           za 2015.godinu 

 

  

 

 gosp. Labazan - TZ grada Koprivnice u svom Planu predvidjela je dodjela priznanja za 

 

                           sudionike ( jedan iz redova starih zanata, a drugi iz redova mušketira i 

 

                           haramija)  turističkih manifestacija koji je svojim radom doprinio afirmaciji 

 

                           razvoja i promidžbi turizma u Koprivnici. 

 



                          -predlaže da ove godine priznanja dobiju Ana Plaskalt kroz djelatnost starih 

 

                           zanata te Stjepan Bunić kroz djelatnost povijesne postrojbe Koprivničkih 

 

                           mušketira i haramija 

 

  

 

Priznanje se dodjeljuje u obliku zahvalnice te naknade u vrijednosti od 1.000,00 kn. 

 

  

 

Članovi Turističkog vijeća Turističke zajednice grada Koprivnice prihvatili su prijedlog nagrada za 

sudionike turističkih manifestacija koji su svojim radom doprinijeli afirmaciji razvoja i promidžbi 

turizma u Koprivnici. 

 

  

 

  

 

  Ad.4.) Razno 

 

  

 

gosp. Labazan – obavijestio članove Turističkog vijeća o problemu koji je nastao oko 

 

                           skladištenja stvari TZ unutar Kampusa 

 

  

 

gđa. Želježnjak – na želi o tom problemu raspravljati na Turističkom vijeću već predlaže 

 



                            sastanak – Želježnjak – Labazan - Bajalica 

 

  

 

gosp. Labazan 

 

1.      - općina Legrad povukla je pitanje vlasništva kampa na Šoderici kojim upravlja   

 

     Turistička zajednica grada Koprivnice 

 

            -predmet je predan odvjerničkom uredu Kunštić & Kurcinak 

 

  

 

2.      - predlaže Turističkom vijeću da Turistički ured od 27.12.2015. pa sve do 31.03.2016. 

 

      ne radi, jer subotom u zimskom periodu ne dolaze posjetitelji u ured 

 

  

 

Turističko vijeća Turističke zajednice grada Koprivnice  donijelo je Odluku o zatvorenosti Turističkog 

ureda u periodu od 27.12.2015. do 31.03.2016. 

 

  

 

3.      – Udruga Anno Domini koristila je  tijekom 2015.godine peć za pečenje keramine  

 

     koja je u vlasništvu Turističke zajednice grada Koprivnice  pa predlaže Turističkom 

 

     vijeću da se odobri Udrugi Anno Domini donacija kroz kompenzaciju u visini 

 



     amortizacije peći tijekom 2015.godine što iznosi 10.790,00 kn. 

 

  

 

-        predlaže donaciju u iznosu od 1.000,00 kn Športskom plesnom klubu RITAM za  projekar 

„Plesom do zdravlja i kulture“ 

 

  

 

  

 

Turističko vijeće podržalo je prijedloge o donacijama i to donaciju kroz kompenzaciju u visini 

amortizacije peć za pečenje keramike u iznosu od 10.790,00 kn te 1.000,00 kn Športskom plesnom 

klubu RITAM. 

 

  

 

4.      - za izradu strategije razvoja turizma TZ grada odabrala je Institut za turizam iz 

 

    Opatije kao najpovoljnijeg izrađivača strategije.    

 

  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

        



 

Sjednica  je završila radom u 14,30 sati. 

 

  

 

  

 

  

 

                       Zapisničar:                                                                     Predsjedavajuća: 

 

  

 

                 Ružica Kancijan                                                                  Vesna Želježnjak 

 

 

 

 

 

 

 

- SKUPŠTINA - 

 

Broj:122-2/2015. 

 

Koprivnica, 15.prosinca 2015.godine 

 

  

 

  

 



Z A P I S N I K 

 sa 5. sjednice Skupštine 6.saziva Turističke  zajednice grada Koprivnice 

održane  14.prosinca 2015.godine – (ponedeljak) s početkom u 14,30 sati 

 

  

 

Sjednica Skupštine je održana u prostoru Hrvatske gospodarske komore, 

 

Frankopanska 3, Koprivnica 

 

  

 

  

 

Za sjednicu je predlažen slijedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

  

 

1.          Rasprava o Zapisniku sa Skupštine Turističke zajednice grada Koprivnice održane 30.ožujka 

2015.godine te njegovo prihvaćanje, 

 

2.          Rasprava o Prijedlogu Plana rada i financijskom planu Turističke zajednice grada Koprivnice za 

2016.godinu, 

 

3.          Donošenje Odluke o prihvaćanju Plana rada i Financijskog plana Turističke zajednice grada 

Koprivnice za 2016. godinu, 

 

4.          Analiza dosadašnjih aktivnosti, 

 

5.          Dodijela nagrade pojedincima za doprinos u aktivnostima Turističke zajednice 



 

6.          Razno. 

 

  

 

Sjednicu Skupštine Turističke zajednice grada Koprivnice je otvorila je i vodila   predsjednica 

Turističkog vijeća TZ grada Koprivnice, gospođa Vesna Želježnjak. 

 

Skupština je započela radom u 14,30 sati, a prisustvovali su, osim predsjedavajuće Vesne Želježnjak i 

slijedeći  članovi Skupštine -  Tihomir Husnjak, Jadranka Lakuš, Vesna Bajzek, Mirjana Šeb-Čižmešija, 

Antun Šalamon, Jadranka Žunić, Mirjana Medvedac, Nikolina Lončar, te predsjednik NO Dražen 

Đurišević i član Robertina Zdjelar. 

 

  

 

Gost Skupštine bio je počasni član Turističke zajednice grada Koprivnice, gospoda Branko Kovačić i 

Dragutin Jeđud. 

 

  

 

Sve donesene Odluke na ovoj sjednici su pravovaljane, jer sjednici je  pristvovao natpolovični broj 

izabranih članova Skupštine (potpisna lista prisutnih u prilogu). 

 

  

 

  

 

 Ad.1.) Rasprava o Zapisniku sa Skupštine Turističke zajednice grada Koprivnice održane 

 

            30.ožujka 2015.godine te njegovo prihvaćanje 

 

  

 



gđa. Želježnjak – svi članovi Skupštine TZ grada Koprivnice su u privitku poziva dobili i 

 

                             Zapisnik sa sjednice Skupštine koja je održana 30.03.2015. te daje Zapisnik 

 

                       na raspravu – nadopunu 

 

  

 

Pošto rasprave nije bilo, Zapisnik sa sjednice Skupštine Turističke zajednica grada Koprivnice  koja je 

održana 30.ožujka 2015. godine je jednoglasno prihvaćen.  

 

(Zapisnici u prilogu Zapisnika) 

 

  

 

  

 

Ad.2.) Rasprava o Prijedlogu Plana rada i financijskom planu Turističke zajednice grada 

 

          Koprivnice za 2016.godinu 

 

  

 

gđa. Želježnjak  - daje riječ direktoru Turističkog ureda TZ grada Renatu Labazan 

 

  

 

gosp. Labazan – neće se osvrtati na na tekstualni dio Plana rada, jer svi članovi Skupštine 

 

                           pisani, ali i financijski dio je dobio pa se želi osvrnuti na stavke koje na prvi 

 



                           pogled „odskaču“ 

 

                          -prihodovna strana u 2016.godine planirana je veća nego 2015.godine – 

 

                           povećanje prihoda očekuje se od strane Grada Koprivnice koji je obećao  

 

                           financirati strategiju razvoja turizma, računamo da će i u 2016. TZ grada 

 

                           dobiti sredstva od HTZ-a kao i ovih prethodnih godina, 2016. godine na žiro 

 

                           račun biti će povrat i sredstava EU fondova, dok će se sredstva članarine, 

 

                           prema pričanjima,smanjiti 

 

                          -prihode mislimo povećati i s povećanjem cijena ulaznica na manifestaciju 

 

                           Renesansni festival 

 

                          -najveći rast troškova planira se stavci medija i promidžbe 

 

  

 

Predsjedavajuća je dala prijedlog Plana rada i financijskog plana Turističke zajednice grada Koprivnice 

za 2016.godinu na raspravu. 

 

Pošto rasprave nije bilo prijedlog Plana rada i financijskog plana Turističke zajednice grad Koprivnice 

jednoglasno je prihvaćen od članova Skupštine Turističke zajednice grada Koprivnice. 

 

  

 

  

 



Ad.3.) Donošenje Odluke o prihvaćanju Plana rada i Financijskog plana Turističke 

 

          zajednice grada Koprivnice za 2016. godinu 

 

  

 

Skupština Turistička zajednice grada Koprivnica jednoglasno je donijela Odluku  o prihvaćanju  Plana 

programa rada  i financijskog plana Turističke  zajednice grada Koprivnice za 2016.godinu. 

 

(Odluka u prilogu Zapisnika) 

 

  

 

  

 

Ad.4.) Analiza dosadašnjih aktivnosti, 

 

  

 

gosp. Labazan – osim u Koprivnici, Turistička zajednica grada Koprivnice gostuje i diljem 

 

                           cijele Hrvatske, ali i van nje 

 

                           -Renesansni festival iziskuje puno posla, ali ne samo on već i druge 

 

                            manifestacije – nažalost taj posao se ne vidi od strane mnogih 

 

                           -dobro je što su članovi Turističkog vijeća i Skupštine TZ grada bili na 

 

                           studijskom putovanju u Burghausenu kada se tamo održavao srednjevjekovni 

 



                           festival – da se vidi gdje smo mi u odnosu na njih 

 

  

 

gđa. Medvedac – sve pohvale Renesansnom festivalu 

 

                           -u Burghausenu ima prekrasna zdanja, ali dok mi u Koprivnici imamo puno 

 

                            više sadržaja 

 

  

 

gđa. Lakuš – predlaže da se zaposlenici Turističkog ureda nagrade za svoj rad 

 

                    -pošto u Pravilniku o radu Turističkog ureda Turističke zajednice grada 

 

                     Koprivnice ne postoji članak o reguliranju isplate predlaže da se spomenuti 

 

                     Pravilnik nadopuni s člankom o nagrađivanju djelatnika s naknadom od 20% 

 

                     njihove plaće 

 

                   -nismo u socijalizmu da se bojimo ostvariti svoja prava 

 

                   -ne odustaje od svog prijedloga iako će predsjednica TZ grada biti protiv tog 

 

                    prijedoga   

 

  

 

gđa.Želježnjak – ne protivi se nagrađivanju djelatnika, zna da je nagrada zaslužena, ali 



 

                            predlaže da se isplata prolongira u prvi kvartal 2016.godine 

 

                           -treba nadopuniti Pravilnik o radu ili napisati pravovaljanu Odluku po kojoj 

 

                            će se moći napraviti isplata 

 

  

 

  

 

Donijet je zaključak da se početkom 2016.godine napravi nadopuna Pravilnika o radu Turističkog 

ureda Turističke zajednice grada Koprivnice s člankom o nagrađivanju zaposlenika Turističkog ureda 

Turističke zajednice grada Koprivnice ili pravovaljana Odluka o nagrađivanju zaposlenika Turističke 

zajednice grada Koprivnice  te da se prijedlozi nadopune pošalje svim članovima Skuštine koji će se 

izjasniti o promjenama Pravilnika ili donošenju Odluke.. 

 

  

 

  

 

Ad.5.) Dodijela nagrade pojedincima za doprinos u aktivnostima Turističke zajednice 

 

  

 

Članovi Turističkog vijeća Turističke zajednice grada Koprivnice na 8.sjednici Turističkog vijeća donijeli  

su  prijedlog nagrada za sudionike turističkih manifestacija koji su svojim  radom doprinijeli afirmaciji 

razvoja i promidžbi turizma u Koprivnici. Ove godine priznanja se dodjeluju Ani Plaskalt kroz 

djelatnost starih zanata te Stjepanu Buniću kroz djelatnost povijesne postrojbe Koprivničkih 

mušketira i haramija. 

 

  

 



Predsjednica Turističke zajednica grada Koprivnice, gđa. Vesna Želježnjak predala je gđi. Ani Plaskalt i 

gosp. Stjepanu Buniću prigodne nagrade i priznanja za njihov rad. 

 

  

 

  

 

Ad.6.) Razno. 

 

  

 

gosp. Labazan – u izradi je Strategija razvoja turizma grada Koprivnice i okolice 

 

                        -od Instituta za turizam smo dobili alanizu da nemamo velikih resursa, nemamo 

 

                         privatnog poduzetništva koje bi pokrenulo turizam 

 

                        -u PPS-u nismo baš aktivni – počeli smo agilno, ali nešto smo stali 

 

                        -predmet Šoderica predali smo odvjetničkom uredu Kunštić & Kurcinak, jer 

 

                        općina Legrad traži vlasništvo nad zemljištem koji je u vlasništvu Turističke 

 

                        zajednice grada Koprivnice 

 

            

 

                                       

 

Sjednica  je završila radom u 15,30 sati. 

 



                                                                                  

 

  

 

  

 

           Zapisničar:                                                                       Predsjedavajuća: 

 

  

 

__________________                                                           ___________________ 

 

     Ružica Kancijan                                                                    Vesna Želježnjak 

 

                                                                                  

 

 

 

Broj:23-1/2016. 

 

Koprivnica, 15.ožujka 2016.godine 

 

  

 

  

 

Z A P I S N I K 

  

 

s 3.redovne sjednice Nadzornog odbora Turističke zajednice grada Koprivnice 

 



6.saziva održane 14.ožujka 2016.godine s početkom u 8,15 sati 

 

u Turističkom uredu  Turističke zajednice grada Koprivnice, Trg bana Josipa Jelačića 7 

 

   

 

  

 

  

 

Za sjednicu je predložen slijedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

Rasprava o Zapisniku s Nadzornog odbora održanog 23.ožujka 2015.godine te njegovo prihvaćanje, 

2.      Razmatranje Izvješća o radu i realizaciji financijskog plana Turističke zajednice grada Koprivnice 

za 2015.godinu  te upućivanje istog na Skupštinu, 

 

3.      Razno. 

 

  

 

Sjednici su prisustvovali  članovi Nadzornog odbora: Dražen Đurišević - predsjednik i Maja Stilin (ex 

Šimunić) – član. 

 

Robertina Zdjelar  - drugi član NO opravdala je izostanak, ali dana na znanje da je primila sva Izvješća 

na znanje. 

 

Ispred TZ grada Koprivnice sjednicu su prisustvovali  direktor Renato Labazan i djelatnica Turističkog 

ureda Ruža Kancijan koja je ujedno vodila i zapisnik. 

 

  



 

Svi doneseni Zaključci na sjednici su pravovaljani, jer radu sjednice sudjelovao je  nadpolovični broj 

imenovanih članovi Nadzornog odbora. 

 

  

 

  

 

 Primjedbi na predloženi Dnevni red nije bilo pa je on kako je predložen jednoglasno i prihvaćen. 

 

  

 

  

 

Ad.1.) Rasprava o Zapisniku s Nadzornog odbora održanog 23.ožujka 2015.godine te   

 

         njegovo prihvaćanje 

 

  

 

Primjedbe na Zapisnik s NO održanog 23.ožujka 2015.godine nije bilo te je Zapisnik takav jednoglasno 

prihvaćen 

 

  

 

  

 

Ad.2.) Razmatranje Izvješća o radu i realizaciji financijskog plana Turističke zajednice 

 

          grada Koprivnice za 2015.godinu  te upućivanje istog na Skupštinu, 

 

  



 

  

 

                          

 

Predsjedavajući Nadzornog odbora  Dražen Đurišević te članica istog Maja Stilin proučili su Izvješće o 

radu i realizaciju financijskog plana  za 2015.godinu. 

 

  

 

Pošto rasprava o Izvješću o radu i financijskom planu Turističke zajednice grada Koprivnice za 

2015.godinu nije bilo, predsjednik NO, Dražen Đurišević predložilo je da NO prihvati predloženo 

Izvješću o radu i financijski planu Turističke zajednice grada Koprivnice za 2015.godinu te da ga se 

uputi na Skupštinu Turističke zajednice grada Koprivnice. 

 

  

 

Jednoglasno je prihvaćeno Izvješće o radu i financijski planu Turističke zajednice grada Koprivnice za 

2015.godinu te ga je NO uputio na Skupštinu Turističke zajednice grada Koprivnice koja će se održati 

30.ožujka 2016.godine. 

 

  

 

  

 

  

 

  

 

Sjednica NO je završila radom u 9,00 sati. 

 

  

 



  

 

  

 

  

 

  

 

  

 

            Zapisničar:                                                                             Predsjedavajući: 

 

  

 

  

 

 

 

Broj: 19-1/2016. 

 

Koprivnica, 09.ožujka 2016.godine 

 

  

 

  

 

Z A P I S N I K 

s 9.redovne sjednice Turističkog vijeća 6.saziva održane 

 

07.ožujka 2016. godine  - ponedjeljak u 14,00 sati 

 



u Gradskoj vijećnici, Sala za sastanke br.12,  Zrinski trg 1/I, Koprivnica 

 

  

 

  

 

Za sjednicu predložen je  slijedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

  

 

1.       Rasprava o Zapisniku s Turističkog vijeća održanog 14.prosinca 2015.godine te njegovo 

prihvaćanje, 

 

2.       Razmatranje Izvješća o radu i realizaciji financijskog plana Turističke zajednice grada Koprivnice 

za 2015.godinu  te upućivanje istog na Skupštinu, 

 

3.       Donošenje Odluke o održavanju Skupštine Turističke zajednice grada Koprivnice, 

 

4.       Analiza dosadašnjih aktivnosti 

 

-          Klizalište 

 

-          Koprivnički fašnik 

 

5.         Razmatranje prispjelih zamolbi 

 

6.       Prijedlog o donošenju 

 

a.       cjenika za najam štadnova drvenih kućica, palisada, mjesta za luna park, kokice, šećernu vatu,...i 

sl., 



 

b.       cijena ulaznica na Renesansnom festivalu 

 

7.       Problematika Bilogorskih rendžera 

 

8.        Razno. 

 

  

 

Sjednicu Turističkog vijeća Turističke zajednice grada Koprivnice je otvorila je i vodila   predsjednica 

Turističkog vijeća TZ grada Koprivnice, gospođa Vesna Želježnjak. 

 

Vijeće je započela radom u 14,00 sati, a prisustvovali su, osim predsjedavajuće i slijedeći  članovi 

Turističkog vijeća -  Antun Šalamon, Tihomir Husnjak, Jadranka Lakuš, Mirjana Šeb-Čižmešija, Mirjana 

Medvedac, Nikolina Lončar te Zoran Ožegović. 

 

Sve donesene Odluke na ovoj sjednici su pravovaljane, jer sjednici je  pristvovao natpolovični broj 

izabranih članova Turističkog vijeća. 

 

  

 

Predsjedavajuća Turističkog vijeća Turističke zajednice grada Koprivnice, gđa. Vesna Želježnjak, dala  

je Dnevni red na raspravu. Pošto rasprave članova Turističkog vijeća nije  bilo, on je kakav je 

predložen i  jednoglasno  prihvaćen. 

 

  

 

Ad.1.) Rasprava o Zapisniku s Turističkog vijeća održanog 14.prosinca 2015.godine 

 

             te njegovo prihvaćanje 

 

  

 



gđa. Želježnjak – svi članovi Turističkog vijeća su u privitku poziva dobili i Zapisnik sa 

 

                            sjednice Turističkog vijeća koja je održana 14.12.2015. – daje Zapisnike 

 

                             na raspravu – nadopunu 

 

  

 

Pošto rasprave nije bilo, Zapisnik sa 7. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice grada 

Koprivnice  održane  14.prosinca 2015.godine jednoglasno je prihvaćen.  

 

  

 

  

 

Ad.2.) Razmatranje Izvješća o radu i realizaciji financijskog plana Turističke zajednice  

 

          grada Koprivnice za 2015.godinu  te upućivanje istog na Skupštinu, 

 

  

 

gđa. Želježnjak – daje riječ direktoru TU TZ grada Renatu Labazan 

 

  

 

gosp. Labazan – prikazan graf prihoda tijekom 2015. godine iz kojeg je vidljivo da grad 

 

                           Koprivnica samo s 11% financira, najveći prihodi su ostvareni od članarine 

 

                           te dotacija HTZ-e 

 



                          -velike prihode TZ ima i od vlastite djelatnosti – prodaje ulaznica na 

 

                           Renesansnom festivalu, najmu klizaljki, štandova 

 

                          -najveće povećanja rashoda odnose se na financiranje izvođača na 

 

                           manifestacijama, njihovu prehranu te nabavu opreme za manifestacije 

 

  

 

gđa. Želježnjak - dala je na Izvješća o radu i realizaciji financijskog plana Turističke zajednice 

 

                            grada Koprivnice za 2015.godinu na raspravu istog 

 

  

 

  

 

Pošto rasprave o Izvješća o radu i realizaciji financijskog plana Turističke zajednice grada Koprivnice 

za 2015.godinu  nije bilo, on kako je predložen i prihvaćen te upućen na Skupštinu Turističke 

zajednica grada Koprivnice. 

 

  

 

  

 

Ad.3.) Donošenje Odluke o održavanju Skupštine Turističke zajednice grada Koprivnice 

 

  

 



Članovi Turističkog vijeća Turističke zajednice grada Koprivnice donijeli su Odluku da se Skupština 

Turističke zajednica grada Koprivnice održi 30.ožujka 2016.godine s početkom u 13,00 sati. Mjesto 

održavanja Skupštine odredit će se naknadno. 

 

  

 

  

 

Ad.4.) Analiza dosadašnjih aktivnosti 

 

-          Klizalište 

 

-          Koprivnički fašnik 

 

  

 

gosp.Labazan - nabrojene manifestacije su već uhodane i ne treba puno o njima puno 

 

                           govoriti 

 

       -klizalište je i ove godine okupilo velik broj zainteresiranih korisnika, ne samo 

 

        Koprivničanaca već i iz šire regije, jer klizališta u susjednim gradovima ove 

 

        godine nije bilo pa je velik broj Međimuraca, Bjelovarčana, ali i Mađara     

 

        dolazilo na naše klizalište 

 

      - klizalište je opravdani projekat, jer uz klizalište koristi su imali okolni kafići, 

 

         ali i trgovački lanci 

 



      - i ove godine velik broj mališana naučilo je klizati zahvaljujući Školi klizanja  

 

      - Fašnik odrađen kao i svih prethodnih godina, iako to nije turistička   

 

        manifestacija uspjeli smo je okupiti dvadesetak maskiranih grupa- najviše 

 

        dječjih 

 

     - ako želimo oživjeti fašnik moramo puno više u njega uložiti, a to znači da 

 

       nekoj manifestaciji moramo uzeti   

 

      -ovaj vikend, 06.03., grupa starih zanata te mušketira i haramija već  

 

        tradicionalno nastupali su u Samoboru gdje su podijelili promo materijal za 

 

        Renesansni festival 

 

  

 

  

 

Ad.5)  Razmatranje prispjelih zamolbi: 

 

a)      HRVATSKI SABOR KULTURE – zamolba za supokroviteljstvo (32.susret likovnih stvaralaca i izložbi 

- okupljanje najboljih likovnih stvaratelja Hrvatske 14.- 22.10.2016. - predlažu 2.500,00 kn) 

 

b)      ATLETSKI KLUB KOPRIVNICA – sponzorstvo Ekipnog atletskog prvenstva Hrvatske u krosu 

(05.03.2016.) 

 

c)       UDRUGA SIGEČKO SRCE – sudjelovanje na Koprivničkom fašniku 

 



d)      HRVATSKI ŠPORTSKI SAVEZ SLIJEPIH – suradnja i sponzorstvo EP kuglanja za slijepe 21. - 

26.05.2016.(promo materijale u vidu majica, olovka, blokova, suvenira i sl.) 

 

  

 

Predlaže se donaciju u iznosu od 2.000,00 kn Udruzi Sigečko srce – sudjelovanje na Koprivničkom 

fašniku, do svibnja da se naprave reklamni materijali koji bi se mogli dodijeliti Hrvatskom športskom 

savezu slijepih. 

 

Za Hrvatski sabor kulture predložit će se suradnje u vidu radionica, dok prvenstvo Hrvatske u krosu je 

završena prije održavanje Turističkog vijeća. 

 

Turističko vijeće Turističke zajednice grada Koprivnice jednoglasno podržalo je prijedloge o 

donacijama 

 

  

 

  

 

Ad.6.) Prijedlog o donošenju 

 

a.      cjenika za najam štadnova drvenih kućica, palisada, mjesta za luna park, kokice, šećernu vatu,...i 

sl., 

 

b.      cijena ulaznica na Renesansnom festivalu 

 

  

 

a)        članovima Turističkog vijeća dostavljeni su prijedlozi cjenika kako slijedi: 

 

  

 

Visina najma montažnog štanda / kućice tijekom  2016.godine  



 

najam  štanda na Sajmu cvijeća 

 

za vrijeme manifestacije 

 

150 kn + PDV 

 

najam  štanda na Podravskim  motivima 

 

za vrijeme manifestacije 

 

350 kn + PDV 

 

najam štanda na Renesansnom  festivalu 

 

za vrijeme manifestacije 

 

500 kn + PDV 

 

najam kućice na Božićnom sajmu 

 

za vrijeme manifestacije 

 

1500 kn + PDV 

 

najam štanda tijekom godine za razne stranke, firme, udruge  (za humanitarne akcije štand je 

besplatno) 

 

                        do 3 dana - 100 kn + PDV 

 

                     4 - 10 dana - 250 kn + PDV 



 

                   11 - 20 dana - 400 kn + PDV 

 

najam palisade po komadu 

 

do 3 dana - 50 kn + PDV 

 

od 4 do 10 dana - 100 kn +PDV 

 

od 11 dana – 150 kn + PDV 

 

najam kućice tijekom godine za razne stranke, firme, udruge 

 

                        do 3 dana - 500 kn + PDV 

 

                    4 -10 dana - 1000 kn + PDV 

 

                 11 - 20 dana - 2000 kn + PDV 

 

  

 

  

 

Visina najma mjesta na manifestacijama za vrijeme njihovog trajanja u 2016.godine po proizvodima 

kako slijedi – cijene su izražena bez PDV-a 

 

Proizvod 

 

MANIFESTACIJE 

 

Sajam cvijeća 



 

Podravski motivi 

 

Renesansni festival 

 

Božićni sajam 

 

Kokice 

 

400 

 

500 

 

  

 

Bomboni 

 

400 

 

500 

 

  

 

  

 

Lepinje 

 

1200 

 

1500 

 



3000 

 

  

 

Baloni 

 

400 

 

500 

 

  

 

  

 

Šećerna vata 

 

400 

 

500 

 

  

 

  

 

Hot dog 

 

400 

 

500 

 

  



 

Fornetti 

 

750 

 

1000 

 

  

 

  

 

Najam kućice 

 

  

 

  

 

  

 

1500 

 

Lunapark 

 

10000 

 

  

 

  

 

Firme/osiguranja 

 



1000 

 

1500 

 

  

 

Skakalice/ komad 

 

500 

 

 500 

 

  

 

  

 

  

 

  

 

Predložene cjenike članovi Turističkog vijeća Turističke zajednice grada Koprivnice jednoglasno su 

prihvatili. 

 

  

 

b)      Predlaže se cijena ulaznica za ovogodišnji Renesansni festival i to po danima: 

 

-          petak 10,00 kn 

 

-          subota  15,00 kn 

 



-          nedjelja 10,00 kn 

 

Trebalo vi formirati cijenu vikend karte, obiteljske karte za obitelji s 2+ djece, djeca do 5 godine imala 

bi besplatan ulaz 

 

  

 

gosp.Labazan – ovogodišnji Renesansni festival težit će preko 1.000.000 kn. Prošle godine 

 

                          smo dio sredstava namakli iz EU fondova kojih ove godine nema pa moramo 

 

                         od nekuda namaknuti sredstva za podmirenje troškova. 

 

  

 

Turističko vijeće Turističke zajednice grada Koprivnice jednoglasno podržalo izložene  prijedloge. 

 

  

 

  

 

Ad.7.) Problematika Bilogorskih rendžera 

 

  

 

Na  7.točki sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice grada Koprivnice pridružio se Željko Car, 

bivši član Udruge Bilogorski rendžeri,  sekcije Corvus Capronca – konjanici. 

 

  

 

gosp. Labazan  upoznao je članove Turističkog vijeća o nastaloj problematici  s Udugom 

 



Bilogorski rendžeri; gosp. Rajšel Davorom. 

 

-          Turistička zajednica grada Koprivnice tijekom 2014. i 2015. godine u opremu konjanika cca 

100.000 kn 

 

-          opremu za konjanike uz revers je preuzeo gosp. Car , kojeg su u međuvremenu isključili iz 

Udruge Bilogorski rendžeri 

 

-          kontakt s Bilogorskim rendžerima bio je preko gosp. Rajšela i gosp.Jurešetića 

 

-          od njih smo tražili da nam vrate kompletu opremu koju je nabavila Turistička zajednica, jer ista 

se nalazi na inventurnoj listi TZ grada i sitnom inventaru na što su se oni oglušili 

 

  

 

gđa. Želježnjak – da se Turističko vijeće previše ne zamara detaljima zbog čega je došlo do 

 

                             raskola između Turističke zajednice grada i Udruge Bilogorski rendžeri, 

 

                             predlaže sastanak  na koji će biti pozvani – Vesna Želježnjak (predsjednica 

 

                             TZ grada Koprivnice), Renato Labazan (direktor TU TZ grada Koprivnice), 

 

                             Zoran Ožegović (član Turističkog vijeća), predstavnici Udruge  Bilogorski 

 

                             rendžeri – Davor Rajšel i Ratimir Juršetić te njihov bivši član Željko Car. 

 

  

 

Sastanak je dogovoren za 14.ožujka 2016.godine u 15 sati u prostoru gradonačelnice Grada 

Koprivnice – ujedno i predsjednice Turističke zajednice grada Koprivnice. 

 



  

 

  

 

Ad.8.) Razno 

 

a)      Bikeri 

 

b)      Rad ugostitelja 

 

  

 

gosp. Labazan – ovogodišnja tema na Renesansnom festivalu je srednjevjekovna muzika, a 

 

                           glavni izvođači je grupa Furunkulus iz Njemačke. Grupa koju bikeri 

 

                           obožavaju pa smo već razaslali pozive mnogim bikerskim grupama. Za 

 

                           brojne motoriste trebamo naći mjesto gdje će oni moći kampirati pa 

 

                           predlažemo da to bude lokacija parka između dvorane Branimir i crkve 

 

                           sv.Nikole  

 

  

 

gđa. Želježnjak – podržava prijedlog i nada se da neće biti problema, ali mora se prije 

 

                            razgovarati i sa svećenikom 

 

  



 

  

 

Turistička zajednica grada Koprivnice dobila je od Grada Koprivnice nadopunu prijedlog o radu kafića, 

restorana brze prehrane od 01.03. pa do 30.srpnja 2016.godine (prethodno mišljenje donijeto je na 

Turističkom vijeću 20.listopada 2015.godine), kojeg treba razmotriti Turističko vijeće Turističke 

zajednice grada Koprivnice  

 

Prijedlog rada podijeljen je članovima Turističkog vijeća te su oni predložen prijedlog rada 

ugostiteljskih objekata jednoglasno prihvatili. 

 

  

 

        

 

Sjednica  je završila radom u 15,30 sati. 

 

  

 

  

 

  

 

                       Zapisničar:                                                                                        Predsjedavajuća: 

 

  

 

                     Ružica Kancijan                                                                                             Vesna Želježnjak 

 

                                                                                  

 

  



 

  

 

  

 

  

 

Napomena: Zapisnik prihvaćen kada je došlo do promjene predsjedavajućeg Turističke zajednica 

grada Koprivnice 

 

  

 

  

 

                                                                                                                           Predsjednik Turističke zajednice 

 

                                                                                                                                        grada Koprivnice 

 

  

 

 

                                                                                                                                                             Mišel Jakšić 

 

  

 

 Broj: 60-1/2016. 

 

Koprivnica, 29.lipnja 2016.godine 

 

  

 



  

 

Z A P I S N I K 

s 10.redovne sjednice Turističkog vijeća 6.saziva održane 

 

28.lipnja 2016. godine  - ponedjeljak u 11,00 sati 

 

na Paviljonu u Gradskom parku 

 

  

 

  

 

Za sjednicu predložen je  slijedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

  

 

1.      Izvješće o promjeni Predsjednika Turističke zajednice grada Koprivnice 

 

2.      Rasprava o Zapisniku s Turističkog vijeća održanog 07.ožujka 2016.godine te njegovo 

prihvaćanje, 

 

3.      Analiza  održanih aktivnosti od prethodnog Turističkog vijeća 

 

a.      Sajam cvijeća – 29.04.- 01.05. 

 

b.      Markov sajam – 22. – 25.05. 

 

c.       Srednjeveški dnevi na Blejskem gradu – 04.-05.06. 



 

d.      Slamnikarski sejem Domžale  - 11.06. 

 

e.      Ptujske grajske igre – 11.06.  

 

4.      Prezentacija Renesansnog festivala u Zagrebu, Varaždinu, Osijeku i Opatiji        

 

5.      Rasprava o donacijama od strane Turističkog vijeća: 

 

a)          ŠRK Koprivnica  

 

b)          Biciklistički klub Rotor 

 

6.      Troškovi mađarske agencije za EU projekte 

 

7.      Uređenje Bedema 

 

8.      Izrada strategija razvoja turizma grada Koprivnice i okolica do 2025.godine 

 

9.      Najava predstojećih aktivnosti 

 

                        - Podravski motivi 

 

                        - Renesansni festival 

 

  10. Razno  

 

  

 

Sjednicu Turističkog vijeća Turističke zajednice grada Koprivnice je otvorio je i vodio po prvi puta  

novoimenovani predsjednik Turističkog vijeća TZ grada Koprivnice, gospodin Mišel jakšić. 



 

Vijeće je započela radom u 11,00 sati, a prisustvovali su, osim predsjedavajućeg i slijedeći  članovi 

Turističkog vijeća -  Antun Šalamon, Tihomir Husnjak, Jadranka Lakuš, Mirjana Šeb-Čižmešija, Mirjana 

Medvedac, Nikolina Lončar te počasni član Turističke zajednice grada Koprivnice Dragutin Jeđud. 

 

Sve donesene Odluke na ovoj sjednici su pravovaljane, jer sjednici je  pristvovao natpolovični broj 

izabranih članova Turističkog vijeća. 

 

  

 

Predsjedavajući Turističkog vijeća Turističke zajednice grada Koprivnice, gosp. Mišel Jakšić, dao  je 

Dnevni red na raspravu. Pošto rasprave članova Turističkog vijeća nije  bilo, on je kakav je predložen i  

jednoglasno  prihvaćen. 

 

  

 

  

 

Ad.1.) Izvješće o promjeni Predsjednika Turističke zajednice grada Koprivnice 

 

  

 

Članovi Turističkog vijeća obavješteni su o promjeni predsjednika Turističke zajednice grada 

Koprivnice. Odstupanjem Vesne Želježnjak s pozicije gradonačelnice grada Koprivnice došlo je i do 

promjene predsjednika Turističke zajednice grada Koprivnice Tu funkciju sada vrši obnašatelj dužnosti 

gradonačelnika grada Koprivnice Mišel Jakšić. 

 

  

 

  

 

Ad.2.) Rasprava o Zapisniku s Turističkog vijeća održanog 07.ožujka 2016.godine te njegovo 

 

           Prihvaćanje 



 

  

 

gosp. Jakšić – svi članovi Turističkog vijeća su u privitku poziva dobili i Zapisnik sa  sjednice Turističkog 

 

                         vijeća koja je održana 07.03.2016. – daje Zapisnike  na raspravu – nadopunu 

 

  

 

Pošto rasprave nije bilo, Zapisnik sa 9. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice grada 

Koprivnice  održane  07.ožujka 2016.godine jednoglasno je prihvaćen.  

 

  

 

  

 

Ad.3.) Analiza  održanih aktivnosti od prethodnog Turističkog vijeća 

 

a.      Sajam cvijeća – 29.04.- 01.05. 

 

b.      Markov sajam – 22. – 25.05. 

 

c.       Srednjeveški dnevi na Blejskem gradu – 04.-05.06. 

 

d.      Slamnikarski sejem Domžale  - 11.06. 

 

e.      Ptujske grajske igre – 11.06.  

 

  

 

  



 

gosp. Jakšić  – daje riječ direktoru TU TZ grada Renatu Labazan 

 

  

 

gosp. Labazan – u periodo od prethodnog Turističkog vijeća realizirali smo dosta aktivnosti 

 

                             -ne želi se puno zadržavati opisujući aktivnosti na tim aktivnostima, jer to su već 

 

                            uhodane  manifestacije 

 

                             -svake godine broj manifestacija na koje smo pozvani se šire i mi ne možemo 

udovoljiti 

 

                           svim pozivima 

 

  

 

  

 

Ad.4.) Prezentacija Renesansnog festivala u Zagrebu, Varaždinu, Osijeku i Opatiji 

 

  

 

Članovi Turističkog vijeća Turističke zajednice grada Koprivnice obaviješteni su da su, paralelno uz 

manifestacije u Koprivnici i prezentaciji mušketira i starih zanata u Hrvatskoj i Sloveniji, direktor 

Turističkog ureda Turističke zajednica grda Koprivnice održao je prezentaciji renesansnog festivala u 

Zagrebu, Varaždinu , Osijeku i Opatiji. 

 

  

 

  



 

Ad.5) Rasprava o donacijama od strane Turističkog vijeća: 

 

a)    ŠRK Koprivnica  

 

      b)    Biciklistički klub Rotor 

 

  

 

Predlaže se donaciju u iznosu od 1.000,00 kn ŠRK Koprivnica – sudjelovanje na KUP-u Jadransko – 

podunavskih zemalja 

 

Predlaže se donacija u iznosu od 3.000,00 kn Biciklističkom klubu Rotor potpori organizaciji brdsko-

biciklističkog maratona XCM KOPRIVNICA 2016. 

 

  

 

Prijedlog donacija jednoglasno je prihvaćen od strane članova Turističkog vijeća Turističke zajednica 

grada Koprivnice. 

 

  

 

Ad.6.) Troškovi mađarske agencije za EU projekte 

 

  

 

Direktor turističkog ureda Turističke zajednica grada Koprivnice obavijestio je članove Turističkog 

vijeća o prijavi Turističke zajednice grada Koprivnice na nekoliko EU projekata koje prate i određeni 

troškovi. Troškove moramo podmiriti iako još nismo sigurni da ćemo dobiti sredstva iz tih projekata. 

 

  

 

  



 

Ad.7.) Uređenje Bedema 

 

  

 

Direktor turističkog ureda Turističke zajednica grada Koprivnice obavijestio je članove Turističkog 

vijeća da bi na Bedemima bilo dobro zasaditi brzo rastuće drveće za potrebe budućih događanja na 

njima. 

 

Predsjednik Turističke zajednica grada Koprivnice, gosp. Mišel Jakšić, podržao je spomenutu ideju i 

obećao pomoć oko spomenute ideje. 

 

  

 

  

 

Ad.8.) Izrada strategija razvoja turizma grada Koprivnice i okolica do 2025.godine 

 

  

 

  

 

Gosp. Labazan obavijestio je članove Turističkog vijeće Turističke zajednice grada Koprivnice da je 

strategija razvoje turizma grada Koprivnice i okolice do 2025. godine u izradi Instituta za turizam u 

Opatiji pri kraju. U izradi Strategije mogli su aktivno sudjelovati svi članovi Turističkog vijeće, jer su svi 

članovi dobili radnu verziju Strategije putem maila. 

 

  

 

  

 

Ad.9.) Najava predstojećih aktivnosti 

 



                        - Podravski motivi 

 

                        - Renesansni festival 

 

  

 

Direktor TZ grada Koprivnice, Renato Labazan, kratko je izvijestio Turističko vijeće o  predstojećim 

manifestacijama 

 

1.Podravski motiv su pred vratima – i ove godine manifestacije će biti u Gradskom parku, prijavljeno 

je nešto manje slikara i kipara naive, ali zato više starih zanata i obrtnika. I ove godine Podravka se 

aktivno uključila u manifestaciju 

 

2.Za Renesansni festival pripreme traju praktički već od završetka prošlogodišnjeg festivala. Ove 

godine  glavna tema manifestacije bit će glazba –  glavni glazbeni izvođači bit će grupa Furunkulus iz 

Njemačke 

 

  

 

  

 

        

 

Sjednica  je završila radom u 12,00 sati te je zatim započela press konferencija uoči Podravskih 

motiva. 

 

  

 

  

 

  

 

                       Zapisničar:                                                                                        Predsjedavajući: 



 

  

 

                     Ružica Kancijan                                                                                              Mišel Jakšić 

 

      

 

Z A P I S N I K 

sa 6. sjednice Skupštine 6.saziva Turističke  zajednice grada Koprivnice 

održane  30.ožujka 2016.godine – (srijeda) s početkom u 13,00 sati 

 

  

 

Sjednica Skupštine je održana u prostoru Hrvatske gospodarske komore, 

 

Frankopanska 3, Koprivnica 

 

  

 

Za sjednicu je predložen je slijedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

1.      Rasprava o Zapisniku sa Skupštine Turističke zajednice grada Koprivnice održane 14.prosinca 

2015.godine te njegovo prihvaćanje, 

 

2.      Razmatranje Izvješća o radu i realizaciji financijskog plana Turističke zajednice grada Koprivnice 

za 2015.godinu 

 

3.      Izvješća Nadzornog odbora o radu Turističke zajednice grada Koprivnice u 2015.godini, 

 



4.      Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu i realizaciji financijskog plana Turističke zajednice grada 

Koprivnice za 2015.godinu 

 

5.      Odluka o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora Turističke zajednice grada Koprivnice za 

2015.godinu 

 

6.      Razno. 

 

  

 

Sjednicu Skupštine Turističke zajednice grada Koprivnice je otvorila je i vodila   predsjednica 

Turističkog vijeća TZ grada Koprivnice, gospođa Vesna Želježnjak. 

 

Skupština je započela radom u 13,0 sati, a prisustvovali su, osim predsjedavajuće Vesne Želježnjak i 

slijedeći  članovi Skupštine -  Tihomir Husnjak, Jadranka Lakuš, Vesna Bajzek, Mirjana Šeb-Čižmešija, 

Mirjana Medvedac, Vesna Jurina, Ljiljana Zupčić (umjesto Mirjane Kralj Obranić - Konzum),  Nikolina 

Lončar, te predsjednik NO Dražen Đurišević  te članovi NO Robertina Zdjelar i Maja Stilin (potpisna 

lista u prilogu Zapisnika). 

 

  

 

Gost Skupštine bio je počasni član Turističke zajednice grada Koprivnice Dragutin Jeđud. 

 

  

 

Sve donesene Odluke na ovoj sjednici su pravovaljane, jer sjednici je  pristvovao natpolovični broj 

izabranih članova Skupštine (potpisna lista prisutnih u prilogu). 

 

  

 

  

 

 Ad.1.) Rasprava o Zapisniku sa Skupštine Turističke zajednice grada Koprivnice održane 

 



            14.prosinca 2015.godine te njegovo prihvaćanje 

 

  

 

gđa. Želježnjak – svi članovi Skupštine TZ grada Koprivnice su u privitku poziva dobili i 

 

                             Zapisnik sa sjednice Skupštine koja je održana 14.12.2015. te daje Zapisnik 

 

                       na raspravu – nadopunu 

 

  

 

Pošto rasprave nije bilo, Zapisnik sa sjednice Skupštine Turističke zajednica grada Koprivnice  koja je 

održana 14.prosinca 2015. godine je jednoglasno prihvaćen.  

 

(Zapisnik od 14.prosinca 2015.godine u prilogu Zapisnika) 

 

  

 

Ad.2.) Razmatranje Izvješća o radu i realizaciji financijskog plana Turističke zajednice 

 

           grada Koprivnice za 2015.godinu 

 

  

 

gđa. Želježnjak – svi članovi Turističkog vijeća dobili su Izvješće o radu i financijsko 

 

                       izvješće Turističke zajednice grada Koprivnice za 2015.godinu 

 

         -daje riječ direktoru TU TZ grada da veli par riječi o Izvješća o radu i 

 



                       realizaciji financijskog plana za 2015.godinu 

 

       

 

gosp. Labazan – financijski plan prošle godine je premašen  - prihodi i rashodi u 2015.godini   

 

                            su veći od planiranoga 

 

                          -odrađene su mnoge aktivnosti koje su bile zacrtane Planom rada u 

 

                           2015.godine, ali odrađeno je mnogo aktivnosti koje nisu bile u planu 

 

                          -tijekom 2015. godine dobili smo velike donacije od HTZ-a, Renesansni 

 

                           festival prepoznat je kao TOP manifestacija 

 

                          -tijekom 2015.godine završili smo s financiranje EU projekata i sada u 2016. 

 

                           očekujemo povrat sredstava 

 

                           -mali postotak sredstava dobivamo od Grada Koprivnice, na što smo jako 

 

                            ponosni (Županijska TZ dobiva od Županije i 2/3 sredstava za rad) 

 

                          -sva dobivena prikupljena sredstva od Grada, Županije, sponzora, HTZ-a, 

 

                           članarine, boravišne pristojbe trošimo na naše manifestacije 

 

                          -osnovan je PPS Podravina (Ludbreg, Rasinja, Hlebine, Molve, Đurđevac i 

 

                           Koprivnica) te zajedno radimo na vinsko / biciklističkom projektu 



 

  

 

Gđa. Želježnjak dala je Izvješća o radu i realizaciji financijskog plana Turističke zajednice grada 

Koprivnice za 2015.godinu članovima Turističkog vijeća na raspravu. 

 

  

 

Pošto rasprave o Izvješća o radu i realizaciji financijskog plana Turističke zajednice grada Koprivnice 

za 2015.godinu  prošlo se na novu točki Dnevnog reda. 

 

  

 

  

 

  

 

 Ad.3.) Izvješća Nadzornog odbora o radu Turističke zajednice grada Koprivnice u 

 

            2015.godini, 

 

  

 

gđa.Želježnjak – dala je riječ predsjedniku NO TZ grada Koprivnice, gosp. Draženu 

 

                            Đuriševiću 

 

  

 

gosp. Đurišević – izvijestio je članove Skupštine da se NO u sastavu 2 člana (Dražen 

 

                            Đurišević i Maje Stilin (ex. Šiminić)) sastao i pregledao poslovanje 



 

                            Turističke zajednice grada Koprivnice te podnio Izvješće ( Izvješće se nalazi 

 

                            u prilogu Zapisnika) 

 

  

 

gosp.Labazan – obavijestio Skupštinu TZ grada da od 01.01.2016.godine Turistička zajednica 

 

                           grada Koprivnice postala je obveznik PDV-a 

 

  

 

Predsjednica TZ grada Koprivnice gđa. Želježnjak dala je Izvješće Nadzornog odbora  Turističke 

zajednice grada Koprivnice za 2015.godinu članovima Turističkog vijeća na raspravu. 

 

  

 

Rasprave o Izvješću NO nije bilo. 

 

  

 

  

 

  

 

Ad.4.) Odlučivanje o prihvaćanju Izvješća o radu i realizaciji financijskog plana te 

 

            prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora Turističke zajednice grada Koprivnice za 

 

           2015.godinu 



 

  

 

  

 

Članovi Skupštine Turističke zajednice grada prihvatili su Izvješće o radu i realizaciji financijskog plana 

te prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora Turističke zajednice grada Koprivnice za 2015.godinu te 

donijelo  ODLUKU  o prihvaćanju Izvješća o radu i realizaciji financijskog plana Turističke zajednice 

grada Koprivnice za 2015.godinu  i Izvješće Nadzornog odbora o radu Turističke zajednice grada 

Koprivnice za 2015.godinu. 

  

 

                        

 

         Ad.5.) Razno 

 

  

 

gđa. Želježnjak – izvijestila članove Skupštine Turističke zajednica rada Koprivnice o 

 

                             održavanju europskog prvenstva u rukometu u kolovozu ove godine 

 

               -treba napraviti zajedno s Županijom višejezični INFO letak na kojem bi bili 

 

                 označeni svi ugostiteljski objekti, trgovački centri, hoteli,… 

 

  

 

gđa.Lakuš – obavijestila članove Skupštine da se održava sjednica Hrvatskog sabora Hrvatske 

 

                     turističke zajednice kojeg je ona član 

 



                    -na sjednici spomenut će kontinentalni turizam, a potaknut će priču o koprivi 

 

  

 

gosp. Labazan – obavijestio članove Skupštine da se u TZ grada naveliko radi na traženju 

 

                            novih sponzora, pišu se novi EU projekti 

 

                           -početkom godine angažirali smo odvjetnički ured vezano na problematiku 

 

                           kampa na Šoderici 

 

                          -došla nam je na naplatu ovrha vezana na skladišni prostor u Kampusu iako su 

 

                            bila obećanja da do toga neće doći 

 

                           -dobili smo opet dosta zamolba vezanih na sponzorstva (Ivo Kovač Kaj – 

 

                            izdavanje CD-a, Ivan Andrašić - izrada monografije, Udruga vinogradara 

 

                            Fran Galović -  sponzorstvo 9.izložbe vina podravskog kraja) 

 

  

 

  

 

Skupština Turističke zajednice grada Koprivnice je donijela zaključak da Turistička zajednica grada 

Koprivnice ne može sponzorirati sve koji dostave zamolbe. Određena sredstva mogu dobiti samo oni 

koji se aktivno uključuju u manifestacije koje organizira Turistička zajednica grada Koprivnice. 

 

  

 



  

 

                                       

 

Sjednica  je završila radom u 13,45 sati. 

 

                                                                                 

 

  

 

  

 

           Zapisničar:                                                                       Predsjedavajuća u vrijeme 

 

                                                                                                      održavanja Skupštuine 

 

__________________                                                                       Vesna Želježnjak 

 

     Ružica Kancijan                                                                     

 

     Predsjedavajući u vrijeme 

 

       prihvaćanja Zapisnika 

 

  

 

________________________ 

 

                Mišel Jakšić 


